

Referat af bestyrelsesmøde mandag d. 11. april 2022

Til stede: Kasper, Jesper, Ro, Stine, Alma og Kamilla (referent)

Den første halve time af mødet deltager Jens.

Han har modtaget mail fra vurderingsstyrelsen og vil gerne vide, hvad brevet indebærer. Bestyrelsen kan ikke svare på det, men bestyrelsen udbeder sig på vegne af foreningen en forklaring fra vurderingsstyrelsen.

1. Ekstra regning for merforbrug af vand:

Kasper og Jesper har brugt 14 timer på at lokalisere fejlen på vandrørene og har derefter kontaktet en VVS'er, der har udbedret skaderne. Vandet er tændt dags dato.

Grunden til at vi har haft et ekstraordinært merforbrug af vand skyldes dels en lækage, dels et tilbageløb af vandet til B og dels et overforbrug af vand. Der er stadig et par hængepartier tilbage, som Jesper får ordnet fredag d. 12., men ellers kører det igen. Vi bliver desværre nødt til at betale den ekstra regning, vi har fået.

2. Parkering:

Der er flere medlemmer, der parkerer steder, hvor det ifølge vores vedtægter ikke er tilladt at parkere. Bestyrelsen bruger en masse tid på at håndhæve dette og sender nu en mail ud til samtlige medlemmer, hvor vedtægterne præciseres samt hvilke konsekvenser det har, hvis det ikke overholdes.

3. Arbejdsopgaver til arbejdsdagen:

Grundet de ekstra udgifter, vi har haft, samt fordi der ikke er så mange opgaver, der skal laves, udskydes arbejdsdagen derfor en time til kl. 11.00 og i stedet for frokost er der kage og kaffe/vand kl. 13.00

Arbejdsopgaverne er:

- Huller i vejen reparerer
- Beskæring af brombærkrat

4. Vicevært

Vi har kun fået én ansøgning til stillingen som vicevært og den er fra et bestyrelsesmedlem. Vi forlænger derfor ansøgningsfristen til søndag d. 17. april. Opslag slås med det samme op på Facebook.

Kommer der ikke andre ansøgninger inden på søndag, ser vi os nødsaget til at ansætte Jesper Nord.

5. Solager C, vand:
Efter adskillige klager over et medlems misbrug af vores gæstfrihed ifht tapning af vand, har vi besluttet at Solager C kun må tappe vand med dunke og ikke med slange.

6. Elprojektet:
Prisen på kabler mm. kan ikke stige, da vi har fået en fast pris.
Vi venter fortsat på tilbagemelding fra Radius, så vi kender endnu ikke den præcise startdato for, hvornår projektet går i gang.
Jesper kontakter alle, der har tilmeldt sig gravearbejdet. Der vil blive indkaldt til et info-gravemøde.

7. Mødestruktur:
Hvis man vil komme den første halve time af bestyrelsesmøde, skal man forinden sende en mail, hvor man kort ridser op, hvad det drejer sig om. På den måde kan bestyrelsen forberede sig og vi kan holde det på den halve time, der er sat af hertil.

8. Fastlæggelse af datoer til ekstraordinær generalforsamling:
Når vi til en GF bliver nødt til at udskyde nogle forslag til en ekstraordinær GF, skal de involverede forslagsstillere være opmærksomme på, at hvis de vil have indflydelse på datoen for den ekstraordinære GF, skal de hurtigst muligt selv rette henvendelse til bestyrelsen. Der er selvfølgelig ingen garanti for at det bliver den ønskede dato, da vi også er afhængige af Kulturcentrets ledige datoer.

9. Næste bestyrelsesmøde:
Er onsdag d. 18. maj kl. 17.30 hos Ro i nr. 62